# March 3, 2020 Presidential Primary Election

# **More Days, More Ways to Vote!**

San Mateo County voters have 3 ways to vote:



## **Vote by Mail**

- Ballots will be mailed to all San Mateo County registered voters between February 3 and February 25.
- Return your voted ballot by mail in the postage-paid envelope.
- Ballots must be postmarked by Election Day.



## **Drop Off Your Voted Ballot**

 Voters may drop off their ballots at any of the Official Drop Boxes or Vote Centers conveniently located throughout San Mateo County.

#### **Vote in Person at a Vote Center**

You may vote at any Vote Center in San Mateo County.



- Three Vote Centers will be open weekdays 9 a.m. to 5 p.m. beginning Monday, February 3.
- Nine Vote Centers will be open daily from Saturday, February 22 through Election Day.
- A total of forty-two Vote Centers will be open Saturday, February 29 through Election Day.
- All Vote Centers will be open Election Day, March 3, from 7 a.m. to 8 p.m.

# Not registered to vote?

Register online through Tuesday, February 18, or pick up a form at a post office, library or City/Town Hall. Beginning Wednesday, February 19, you can register and vote on the same day at any Vote Center – all the way through Election Day.



# 馬克邱吉(MARK CHURCH)辦公室 首席選舉官兼估值官-縣書記官-紀錄官 登記註冊與選務處

# 2020年3月3日總統初選

# 更多日子,更多方法投票!

聖馬刁縣選民有3種投票方法:



## 郵寄投票

- 選票將於2月3日至2月25日期間,寄給所有聖馬刁縣已登記選民。
- 使用郵資已付的信封寄回您填好的選票。
- 選票必須有選舉日或之前的郵戳。



# 投遞您填好的選票

選民可以到聖馬刁縣內任何地點方便的正式投遞箱或投票中心, 投遞他們的選票。





- 您可以在聖馬刁縣的任何投票中心投票。
- · 三個投票中心將從2月3日星期一起,平日從上午9時至下午5時開放。
- 九個投票中心將於2月22日星期六至選舉日期間每天開放。
- 總共四十二個投票中心將於2月29日星期六至選舉日期間開放。
- 所有投票中心將於選舉日3月3日,從上午7時至晚上8時開放。

# 尚未登記投票?

由即日起至2月18日星期二上網登記,或到郵局、圖書館或市/鎮政廳索取表格。從2月19日星期三起直到選舉日,您可到任何一個投票中心同一天登記並投票。

查詢投票中心以及投遞箱地點:

請致電或簡訊:650.312.5222 網址:www.smcvote.org

